
 

Informacja o Spółce „Koleje Mazowieckie – KM”  

w tekście łatwym do czytania i rozumienia 
 

Spółka „Koleje Mazowieckie - KM” sp. z o.o. istnieje czyli została powołana 29 

lipca 2004 roku przez Samorząd Województwa Mazowieckiego i Spółkę „PKP 

Przewozy Regionalne” sp. z o.o. jako pierwsza spółka samorządowo-kolejowa w 

Polsce. 

W skrócie mówimy, że jeździmy pociągami 

Kolei Mazowieckich.  

Każda firma ma swój specjalny znak 

nazywany logiem. 

Tak wygląda logo Kolei Mazowieckich. 

Pociągi Kolei Mazowieckich jeżdżą od 1 stycznia 2005 roku. 

 Pociągami Kolei Mazowieckich jeździmy po województwie mazowieckim.  

Tak wyglądają pociągi Kolei Mazowieckich.  

 

 

W Polsce jest wiele firm czyli przewoźników kolejowych. 

Koleje Mazowieckie są jednym z największych regionalnych przewoźników 

kolejowych w Polsce.  



Przewoźnik regionalny to taki, który wozi ludzi czyli pasażerów tylko w części 

Polski na przykład w 1 województwie na przykład mazowieckim. 

Pociągami Kolei Mazowieckich w województwie mazowieckim możemy 

dojechać z Warszawy do:  

• Chorzeli,  

• Garwolina,  

• Małkini,  

• Mławy,  

• Płocka,,  

• Radomia,  

• Siedlec,  

• Sochaczewa,  

• Żyrardowa.  

Pociągi Kolei Mazowieckich wyjeżdżają poza województwo mazowieckie do:  

• Skierniewic i Kutna w województwie łódzkim,  

• Czeremchy i Czyżewa w województwie podlaskim,  

• Łukowa i Dęblina w województwie lubelskim,  

• Działdowa i Szczytna w województwie warmińsko-mazurskim,  

• Skarżyska-Kamiennego w województwie świętokrzyskim.  

Przez całe wakacje codziennie jeżdżą pociągi Kolei Mazowieckich z Warszawy 

do Gdyni i Ustki pod nazwą „Słoneczny”. 

Kolejami Mazowieckimi możemy przejechać trasą:  

Warszawa Lotnisko Chopina – Warszawa Centralna – Modlin.  

W Modlinie można się przesiąść do autobusów jeżdżących pomiędzy 

Mazowieckim Portem Lotniczym Warszawa-Modlin a stacją kolejową Modlin. 

Możemy powiedzieć, że Kolejami Mazowieckimi możemy dojechać z Warszawy 

do najbliższych lotnisk – Lotnisko Chopina i lotnisko w Modlinie.  

Koleje Mazowieckie przewożą bardzo wielu pasażerów. 

Koleje Mazowieckie porównując je z innymi przewoźnikami kolei regionalnych 

przewożą najwięcej pasażerów. 

  



KONTAKT 

Jeżeli chcesz się skontaktować z Kolejami Mazowieckimi możesz to zrobić:  

1) listownie na adres: 

Spółka „Koleje Mazowieckie - KM” sp. z o.o. 

ulica Lubelska 26 

03-802 Warszawa  

2) za pośrednictwem poczty elektronicznej na adres: 

sekretariat@mazowiecie.com.pl  

3) telefonicznie: + 48 22 47 38 716 
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